
Referat af afdelingsmøde i afdeling 82-83, onsdag den 8. september 2016 

Tilstede: 6 husstande 

 

Kontaktperson 

Aase Jensen  

  

  

  

  

 

 

Selskabsbestyrelsen: 

Tommy Jørgensen 

 

Administrationen m.v.: 

Lars Bertelsen 

Claus Leiszner 

Bente Grouleff 

 

 

   

 

 

   Dagsorden 

1 Velkomst ved afdelingsbestyrelsen  

2 Valg af dirigent 

3 Valg af stemmeudvalg 

4                        Fremlæggelse af afdelingsbestyrelsens beretning 

5 Behandling af indkomne forslag  

6 Gennemgang af afdelingens budget for 2017 

7 a. Valg 2 medlemmer til afdelingsbestyrelsen for 2 år 

 b. Valg af 1 medlem til afdelingsbestyrelsen for 1 år 

 c. Valg af 2 suppleanter til afdelingsbestyrelsen for 1 år 

8 Eventuelt 

 

Ad. 1 

Aase Jensen byder velkommen til mødet. 

 

Ad. 2 

Tommy Jørgensen blev valgt som dirigent. 

 

Ad.3  

Ingen 

 

Ad. 4 

Ingen 

 

Ad. 5 

Ingen 
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Ad.6 

Claus Leiszner gennemgik afdelingens nøgletal for budgettet for 2017.  

Nettohuslejen stiger med 6,76 % i afdeling 82  

Nettohuslejen stiger med 3,78 % i afdeling 83 

106 Ejendomsskatter stiger (grundskyld)  

109 Renovation stiger 

114 Renholdelse stiger 

120 Planlagt periodisk vedligeholdelse stiger  

 

Lars Bertelsen gennemgik planlagt periodisk vedligeholdelse (PPV) for 2017. 

 

Budgettet blev herefter godkendt. 

 

Ad. 7 

Valg af 2 medlemmer til afdelingsbestyrelsen for 2 år: 

Ingen 

 

Valg af 1 medlem til afdelingsbestyrelsen for 1 år: 

Ingen 

 

Valg af 2 suppleanter til afdelingsbestyrelsen for 1 år: 

Ingen 

 

Ad. 8 

Som kontaktperson for afdelingen savner Aase Jensen flere informationer fra administrationen, når 

der sker noget i afdelingen. 

Der var en god debat om sammenlægning af afdelinger, fremmødte var positive for ideen. 

Gulvene i Skanseparken er meget kolde, da der mangler isolering under gulvene. Der arbejdes 

videre med problemet.  

 

 

 

  


